

Quick Guide

EN

Welcome

Welcome to the OnePlus family! We're thrilled you've chosen OnePlus. This guide will help you get the most out of your new device. Read through this quick guide carefully to ensure safe and proper use of your device.

Get Support

Please visit the oneplus.com/privacy-and-legal page to find more information on our warranty and return policy. You can also reach out to OnePlus Customer Support by visiting oneplus.com/support.

Regulatory

Steps to search Regulatory : Go to Settings - About device - Regulatory

SAR Values

The SAR values below are the highest values reported for this device:
FCC/ISED Highest SAR: Head: 1.19 W/kg (tg), Body: 1.19 W/kg (tg)

Learn More

For more information, please download the complete guide on <https://service.oneplus.com/global/user-manual>. This manual is for reference only; the actual product shall prevail. The information is subject to change without notice.

Model: CPH2583

FR

Bienvenue

Bienvenue dans la famille OnePlus ! Nous sommes enchantés de votre choix de OnePlus. Ce guide vous permet de tirer le meilleur parti de votre nouvel appareil. Lisez attentivement ce guide de démarrage rapide pour une utilisation sûre et correcte de votre appareil.

Obtenir une assistance

Rendez-vous sur la page oneplus.com/privacy-and-legal pour plus d'informations sur nos politiques de garantie et de retours. Vous pouvez également contacter le service clients OnePlus en visitant oneplus.com/support.

Réglementation

Pour faire des recherches dans la réglementation : Allez dans Paramètres - À propos de l'appareil - Réglementation

Valeurs DAS

Les valeurs de DAS indiquées ci-dessous sont les valeurs les plus hautes constatées pour cet appareil.
FCC/ISED Highest SAR: Tête : 1,19 W/kg (tg), Corps : 1,19 W/kg (tg)

En savoir plus

Pour obtenir plus d'informations, veuillez télécharger le guide complet sur <https://service.oneplus.com/global/user-manual>. Ce manuel est à titre indicatif uniquement, le produit fait foi. Les informations sont susceptibles d'être modifiées sans préavis.

Modèle : CPH2583

This manual is published by OnePlus. OnePlus may correct any misprints, errors, and inaccuracies in the manual or improve its apps and/or devices at any time it deems necessary without any notice. Such changes will be applied in the later versions of this manual. All images in this manual are for reference only and may differ from the actual device and UI.

Version 12.1

Must Know

1

EN: Front Camera
FR: Caméra avant

2

EN: Earpiece Speaker
FR: Haut-parleur supérieur

3

EN: In-display fingerprint sensor
FR: Capteur d'empreinte digitale intégré

4

EN: Speaker
FR: Haut-parleur

5

EN: Volume
FR: Volume

6

EN: Power Sleep/Wake
FR: Mise en veille/sortie de veille

7

EN: Alert Slider
FR: Alert Slider

8

EN: USB Type-C port
FR: Port USB type C

9

EN: Nano SIM Slot
FR: Emplacement carte nano SIM

© 2023 OnePlus All Rights Reserved